
        

 

        
   

 
   

 
 

 
   
  

 
 

   
 

 
  

  
 

 
 

 
    

 
 

 
 

 

 
 

 
    

     
 

 

 

 

 

 

 

 

     

 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Referat fra møte i Nærutvalget - kommunedel 7 

Dato og tidspunkt: 24.5.23 kl. 18.00 – 20.00. 
Sted: Knutepunkt Strømsø 

Innbyggerrepresentanter til stede: 

Torill Flyen-leder. 
Line Johansen-FAU. 
Inger Marie Lærum Hollekim. 
Sigrid Jansgaard. 
Anne Mette Mikkelsen. 

Politikerrepresentanter til stede: 

Ravi Sunder-H. 
Herman Ekle Lund-V. 
Christopher Aaslund-Rødt. 

Forfall innbyggerrepresentanter: 

Anne-Mari Lampinen-RPF. 
Jan Fredrik Mulder Røste. 

Forfall politikerrepresentanter: 

Ingen. 

Inviterte fremmøtte: 
Ingen. 

Møteleder: Torill Flyen, leder av nærutvalget 
Referent: Håkon A. Solberg, lokal koordinator, Drammen kommune 

Kort presentasjon. 

Sak 01/23 Innkalling, saksliste og referat 

Vedtak: 



 

 

 

    

 

 

   

     

        

  

 

      

 

 

      

 
 

       

 

   

           

 

 

      

       

     

 

 

        

        

   

 

            

 

 

     

 

      

     

 

       

 

Godkjent. 

Sak 02/23 Orienteringer fra lokal koordinator 

Fra koordinator: 

Innsiktskonferansen- den som kan. 

#deledagen 12. juni – Nærutvalget kan stille. Drammen kommune arrangerer en dag hvor 

kommunen kan dele erfaringer mellom virksomheter og avdelinger. Arrangementet er åpent 

for alle. 

Tilskudd til lokale tiltak, frist 25. juni. Hvordan er dette markedsført? Knutepunkt Strømsø har 

delt på Facebook.  

Sak 03/24 prioriterte saker i handlings- og økonomiplan 

Kort beskrivelse: 

Leder gikk igjennom forslag fra kommunens handlings- og økonomiplan. 

Saker til prioritering: 

Ad. Boligplan – nærutvalget for KD 7 leverte til kommunedelens arealplan – rakk ikke fristen 

nå. 

Grøntbod med utstyr – nærutvalget ønsker å se på saken. 

Selvmordsforebygging. Kan være en fin ting å ha søkelys på. Kanskje i forhold til unge voksne 

i bydelen. Unge voksne – må ønske å bo her, kanskje når det er søkelys på helse? Kan ha 

denne på radar? 

Skole: Paviliongen – Marienlyst sprengt. Ønsker å tenke på egen Kommunedel. 

Live tar kontakt med kommunedel 6 og 9. Kommunedelene kan levere et svar sammen? 

Live Johansen FAU sjekker ut. 

Evaluering av NU ordningen – NU møter i hovedutvalget og sier noe om saken, og 

Gyldenløve bryggefestival. 

Strategi for frivillighet – hente inn innspill på bryggefestivalen via stand. 

Tilgjengeliggjøring av lokaler – også teknisk 

Markedsfører lokaler her i kommunedelen. 

Mulighetsstudie Strømsø - 1.gangsbehandling – rakk ikke den. 



          

 

 

     

 

     

        

 

     

    

 
  

 
 

     

    

 

     

       

     

 

   

 
 

 

 

  

 

 

 

    

 

  

 

 

     

 

 

 

 

Politiker opplyser om at en mulighetsstudie ikke er bindende – det er gitt signaler på høyde 

mm. 

Nærutvalget frykter at det skal bli veldig høyt. 

Områdeutviklingsstrategi Strømsø - 1.gangs behandling 

Arealplanlegger Elisabeth Wibe har kalt inn til et møte 8. juni på knutepunktet. 

Områderegulering Tangenkaia - fastsetting av planprogram 

- Nærutvalget ønsker å mene noe om denne. 

Sak 04/24 Innbyggerdialogen 

Kort beskrivelse: 

Innbyggerdialogen – se i sammenheng med OUS. Lese igjennom dette før 8.6. 

Dekker OUS og arealplanen noe av dette? 

Kan ha en FORMS via Qr-kode – ligge tilgjengelig ute. Da kan innbyggere mene noe der. 

Undersøkelsen tillot å skrive mye, og alt på et sted. Det kan være hensiktsmessig å legge til 

noen hovedtemaer slik at det blir noe mer ordnede tilbakemeldinger? 

Sak 05/24 Lokale saker 

Kort beskrivelse: 

Lokale saker: 

Barnas dag søndag 4. juni. Line stiller med stand for nærutvalget. 

Nærutvalget ønsker seg en bedre/ny brosjyre – lokalkoordinator (Håkon) hører med sine 

koordinatorkollegaer om dette. 

17. mai innspill fra Jan Fredrik Mulder Røste – økt bruk av knutepunktene. 

Slik det er nå uten bro blir byen delt i 2.  

Knutepunkt Strømsø hadde et arrangement for unge. 

Gyldenløve bryggefestival 17. juni kl.11.00 – 1600. 

Nærutvalget, DNT og alle samarbeidsorganisasjoner er godt i gang. Torill har tegnet og laget fine kart 

og oversikter. 

Allerede før festivalen, er den en suksess. Det kom 23 personer på det første møtet. 

https://kl.11.00
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Torill har laget en flott logo, og ellers stått for alt av design og grafikk. 


